

# DONATION FORM 捐款表格

### SUPPORT REDRESS 支持 REDRESS

Did you know that the fashion and textile industry is the world's second most polluting industry, after oil? Your generous financial support will enable us to solve these problems.

Redress is a charity registered under Section 88 of Hong Kong's Inland Revenue. We have limited resources and rely on the generosity of individuals like you.

你知道時裝和紡織業是全球第二污染行業,僅次於石油嗎? 你的慷慨支持將幫助我們解決問題。

Redress 是一家根據《稅務條例》第88條獲豁免繳稅的屬公 共性質的註冊慈善機構。由於資源有限,我們需要你的慷慨捐助以支持我們減少時尚浪費的使命。

## ABOUT US 關於我們

Redress is a pioneering environmental charity with a mission to educate and empower the fashion industry and consumers to reduce clothing's negative environmental impact by shifting to circular solutions.

Redress 是一家環保慈善機構。我們在教育時尚行業和 消費者方面的工作,以循環解決方案減少服裝對環境的 負面影響。

#### FIND OUT MORE ABOUT US 了解我們

Redress: www.redress.com.hk

DONATION AMOUNT 捐款金額

The Redress Design Award: www.redressdesignaward.com

DONOR'S INFORMATION	捐助	力者資料	钭
---------------------	----	------	---

Name 姓名:	——— □HK\$200	□HK\$500
Telephone 聯絡電話:		□HK\$2,500
Email 電郵:		∐11K\$2,300
Address 地址:	□HK\$5,000	□HK\$10,000
	□HK\$	

## DONATION METHOD 捐款方法

Патм	transfer	白動提款機:
	панысі	☐ 里川1 1 = 示人 1 元♥ •

Please transfer to HSBC bank account 808-385694-001.

Please email a copy of the payment slip along with this form to info@redress.com.hk.

請直接存入本構機的匯豐銀行戶口 808-385694-001, 連同表格和銀行存款單電郵至 info@redress.com.hk。

□ Cheque by post 郵寄支票:

Please make cheques payable to "Redress Limited".

Please post along with this form to:

Redress Limited

78 Ap Liu Street, Sham Shui Po, Kowloon, Hong Kong

支票抬頭請填寫「Redress Limited」, 連同表格郵寄至 Redress Limited 香港深水埗鴨寮街78號。

Thank you for your generous support! 感謝你的慷慨支持!

The above information will be used to issue you with a Hong Kong tax-deductible receipt (for donations over HKD\$100 only), which will be posted to the address provided. 以上捐助者資料將會用於香港申請認可慈善捐款稅項扣減收據(只限捐款港幣100元正或以上),並以郵寄形式寄回。

□ Redress will add you to our mailing list to keep you updated on our impactful work. Please tick this box if you wish to opt out. Redress 將把閣下加入通訊錄以更新本機構最新消息,如閣下不欲被列入通訊錄內,請在空格內 ✓。